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1 Avskjutningsläge: 26 älgar fällda (14 v + 12 kalvar) 

Några av jaktlagen tycker sig ha en oförändrad älgstam jfr fjolåret, men flertalet anser att 

stammen har minskat, främst verkar det som att det finns färre fjolingar och kalvar. Några la 

tror sig inte kunna fälla hela sin tilldelning. 

Det har inte observerats några större anhopningar av älg och inga betesskador rapporteras. 

2. P-G redovisade avskjutningen från 2001 – 2013 som varierat rätt mkt år från år. 

Medelvärdet ligger å 28-30 älgar/år men i fjol fälldes 36 älgar. 

Vi tror ändå att vi kan komma att ligga på minst 85% av skötselplanens mål vilket är godkänd 

nivå sett över en 3-års period därför beslöts att skötselplanen skall ligga kvar, men några 

jaktlag kan behöva minska sin tilldelning nästa år. 

Årets jakt fortsätter som planerat, men jaktlagen uppmanas att vara snabba med 

rapporteringen av fällda djur. 

3. Registerförändringar: 

En karta mailas ut till jaktlagen som kollar av och återrapporterar till P-G.  

Degerträsk har fått propoer om att lämna Destany för att ingå i angränsande älgskötselområde. 

Vi tycker att det vore synd då vi haft ett mkt gott samarbete med Degerträsk och gärna ser att 

de kvarstår i Destany. 

Fjällboda har ansökt om att ansluta till Destany, handingarna är inlämnade och behandlas av 

styrelsen i januari. 

En intresseförfrågan kommer också att gå till Djupfors. 

4. Jaktlagen uppmanas att rapportera övrigt fällt vilt på viltdata. 

5. Insamling av rävspillning kommer att göras för att undersöka förekomsten av 

dvärgbandmask, kontaktpersoner utsågs. 

6. Björnjakt. Ev. samordnad björnjakt planeras till den 21 aug 2015. Frågan tas upp vid 

årsmötet. 

Noterat av Lars L 

  

 


